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阅读让我成长

我一直觉得读书是一件非常快乐的事情。书中的世界丰富多彩，有勇敢的英雄、神秘的探险、奇

妙的科学和温暖的人情。我喜欢每天抽出时间读书，不管是故事书、漫画书还是百科全书，每一

次阅读都让我收获颇多。

有一次，我在书店里看到一本《世界奇观》的书，封面上的图片美轮美奂。我迫不及待地买

回家，翻开书后，我惊讶于世界上竟有如此多令人惊奇的景观：从沙漠中的金字塔到海底的珊瑚

礁，每一页都让我流连忘返。我认真地看每一张图片，读每一段文字，心里感到无比的激动和好

奇。那天，我几乎一下午都沉浸在书的世界里，连午饭都顾不上吃。

读书让我不仅增长了知识，还学会了思考。我开始尝试理解书中人物的心情和动机，也学会

了从不同角度看待问题。有时候，我会把读到的故事与自己的生活联系起来，思考如果是自己该

如何做。这种思考让我变得更加理智和有耐心，也让我学会了倾听和理解他人。

通过阅读，我发现自己的视野越来越宽广。我了解了很多以前不曾知道的事物，学会欣赏自

然的美丽和人类的智慧。读书不仅丰富了我的生活，也让我在学习中更加主动和自信。我知道，

书是我成长路上的好朋友，每次阅读都是一次新的启发。

现在，我每天都要读一会儿书。无论是忙碌的学习日还是休闲的周末，书总能带给我快乐和

满足。每一次阅读，我都像是在和一个智者对话，从中汲取力量和智慧。读书让我成长，也让我

懂得了生活的美好。我相信，只要坚持读书，我会一直快乐下去，并且越来越懂得世界。

Reading Helps Me Grow

I have always believed that reading is a very joyful activity. The world in books

is rich and colorful, with brave heroes, mysterious adventures, wonderful science,

and warm human emotions. I like to set aside time every day to read, whether it’s

storybooks, comics, or encyclopedias, each reading session brings me many gains.

Once, I saw a book titled "Wonders of the World" in a bookstore. The cover images

were breathtaking. I couldn’t wait to buy it and open it at home. I was amazed by

the many incredible sights in the world: from pyramids in the desert to coral reefs

under the sea, every page captivated me. I carefully examined each picture and read

every paragraph, feeling excited and curious. That afternoon, I was completely

immersed in the book and even forgot to eat lunch.

Reading has helped me not only gain knowledge but also learn to think. I began to

try to understand the feelings and motivations of the characters, and learned to view

problems from different perspectives. Sometimes, I would relate the stories I read to

my own life and think about what I would do. This reflection made me more rational

and patient and taught me to listen to and understand others.

Through reading, I found that my horizons were widening. I learned about many
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things I didn’t know before and learned to appreciate the beauty of nature and human

wisdom. Reading not only enriches my life but also makes me more proactive and

confident in learning. I know that books are good friends on my path of growth, and

each reading session brings new inspiration.

Now, I read a little every day. Whether it’s a busy school day or a relaxing

weekend, books always bring me joy and satisfaction. Each reading session feels like

a conversation with a wise person, from which I gain strength and wisdom. Reading

helps me grow and appreciate the beauty of life. I believe that as long as I continue

reading, I will remain happy and gain a deeper understanding of the world.


